

## Produktabkündigung / End of Life – INTES-8000

SysMik stellt den Vertrieb der Integrationsplattform INTES-8000 ein. INTES-8000-Controller einschließlich Erweiterungskarten, IO-Module, Netzteile sowie Treiber werden damit abgekündigt.

SysMik discontinues the distribution of the integration platform INTES-8000. INTES-8000 controllers including option cards, IO modules, power supplies as well as drivers will be discontinued.

Artikel / Article	Artikelnummer / Article number	Letztes Kaufdatum / Last Time Buy	Service Ende / End of Supply
<b>INTES-8000</b>			
INTES-8000	1311-100572-01-4		
INTES-8000-005	1317-100596-01-2		
INTES-8000-010	1317-100596-02-9		
INTES-8000-025	1317-100596-03-6	30.09.2018	31.12.2018
INTES-8000-100	1317-100596-04-3		
INTES-8000-200	1317-100596-05-0		
<b>INTES-8000 Erweiterungsmodule</b>			
NPB-8000-2X-485	1312-100589-01-9		
NPB-8000-LON	1312-100590-01-5	30.09.2018	31.12.2018
NPB-8000-232	1312-100591-01-2		

### Wartung / Maintenance:

Bestehende Wartungslizenzen sind von dieser Produktabkündigung ausgenommen und behalten ihre Gültigkeit. Neue Wartungslizenzen für bestehende INTES-8000-Controller können von Tridium bzw. Tridium-Distributoren bezogen werden.

Existing maintenance licenses are excluded from this product discontinuation and remain valid. New Maintenance licenses for existing INTES devices can be obtained through Tridium's distributors.

### Support:

Für bis zum letztmöglichen Kaufdatum erworbene INTES-Produkte gilt die gesetzliche Gewährleistung. Für Supportdienstleistungen für Niagara wenden Sie sich bitte an [info@phoenixcontact.de](mailto:info@phoenixcontact.de).

Existing INTES products that are found defective will be repaired / claimed within their legal warranty period. For support service packages on Niagara please contact [info@phoenixcontact.de](mailto:info@phoenixcontact.de).

### Alternativen / Alternative solutions:

Für neue Projekte empfehlen wir die modularen Controller der Serie [ILC 2050 BI](#) von Phoenix Contact (Artikelnummer: 2403160 / [www.phoenixcontact.com](http://www.phoenixcontact.com)).

For new projects we recommend devices of the Phoenix Contact modular controller series [ILC 2050 BI](#) (Order No.: 2403160 / [www.phoenixcontact.com](http://www.phoenixcontact.com)).

Als Austauschoption für bestehende Installationen stehen Ihnen auch die Tridium-Controller der Serie JACE® 8000 einschließlich Zubehör zur Verfügung ([www.tridium.com](http://www.tridium.com)).

The Tridium controllers of the JACE® 8000 series including accessories are also available as an exchange option for existing installations ([www.tridium.com](http://www.tridium.com)).